

FACHPANEL

Private Equity/Infrastructure

Mittwoch, 03. Mai 2023, 16:00 - 16:40 UHR

SEMINARRAUM 5 (MIT VIDEO)

English

Referent(en): Markus Benzler, Naji Nehme, CFA, Christoph Gisler

Fund of Funds, Secondaries, Direct Investments, semi-liquide Lösungen: was sind die Vor- und Nachteile, welche Trends zeichnen sich ab? Für wen eignen sich Anlagen in Private Equity/Infrastructure?

Markus Benzler

Head Multi-Managers Private Equity, UBS Asset Management

Markus Benzler leitet das Private Equity Team von Multi-Managers Real Estate & Private Markets, das Teil von Real Estate & Private Markets (REPM) innerhalb von UBS Asset Management ist. Die Rolle umfasst die Anlageauswahl und das Portfoliomanagement mehrerer diversifizierter internationaler Private-Equity-Mandate sowie des Private-Equity-Dachfondsgeschäfts. Markus ist Chairman des Multi-Managers Private Equity Investment Committees und stimmberechtigtes Mitglied des Multi-Managers Infrastructure Investment Committees und stiess 2005 als Investment Manager Private Equity zur UBS.

Naji Nehme, CFA

Chief Investment Officer, Petiole Asset Management AG

Naji Nehme is the Chief Investment Officer of Petiole Asset Management AG and is a voting member of the investment committee. He has 20 years of experience in investment and wealth management dedicated to both public and private markets. Naji held a senior position in a multi-family office in Montreal, Ernst & Young Investment Advisory Services in Montreal and the Caisse de Depot and Placement du Quebec. He holds a Bachelor of Commerce degree in Finance from Concordia University, a Master of Science degree in Financial Engineering from École des Hautes Études Commerciales and holds a Chartered Financial Analyst (CFA) charter.

Christoph Gisler

Head Infrastructure Equity, Swiss Life Asset Managers

Christoph Gisler ist Head Infrastructure Equity und Mitglied der Geschäftsleitung von Swiss Life Asset Managers. Er studierte Ökonomie an der Universität Zürich mit Vertiefung Volkswirtschaftslehre, Finance, Energie und schloss mit dem Lizentiat als lic. oec. publ. ab.

Christoph Gisler hat über 25 Jahre Erfahrung im internationalen Asset Management sowie in Infrastruktur- und Private Equity-Märkten. Seine berufliche Laufbahn startete er 1996 als Derivatspezialist in der Anlageberatung für institutionelle Investoren bei der Credit Suisse, war danach Head of Trading und verantwortete bis 2008 das Institutional Sales Schweiz der Asset Management Division. Von 2008 bis 2011 war er als Director Business Development für die Capital Dynamics in Zug tätig. Seit 2011 war er COO/CFO, Mitglied der Geschäftsleitung sowie des Investment Komitees der von ihm zusammen mit Partnern gegründeten und auf Clean Energy & Infrastruktur Investment Management spezialisierten Fontavis AG.

Thomas Breitenmoser

Leiter Investment-Consulting/Controlling, Mitglied der Geschäftsleitung, Complementa

Thomas Breitenmoser studied economy and business administration at the University of Applied Sciences in Zurich and completed a dual degree Executive MBA in Asset and Wealth Management at the University of Lausanne and Carnegie Mellon University (Pittsburgh, USA). He holds the titles of Chartered Financial Analyst (CFA) and Chartered Alternative Investment Analyst (CAIA).

Before joining Complementa in 2016, he held management positions at Swisscanto/ZKB, JPMorgan Asset Management, Merrill Lynch Investment Managers and Credit Suisse. In addition, he was Chairman of the Foundation Board as well as president of the Investment Committee of JPMorgan Chase Suisse Pension Fund.

With his team he is responsible for projects & mandates and participates in management meetings of institutional investors.